
Op 19 oktober jl. stelde de D66-fractie vragen over de evaluatie van het kerngericht werken. Deze mail 
voorziet in de beantwoording. 
 
Vraag 
In de bestuurlijke planning voor november staat de subsidieverordening kernenbeleid West Betuwe 
opgenomen. Dit onderwerp is nieuw. Als presidium zijn we, afgezien van bestemmingsplannen waar de 
planning gezien de inspraakprocedures lastig is, zeer terughoudend in het opnemen van nieuwe 
onderwerpen. Dit gezien de werkdruk van de raad. Deze verordening komt ook een beetje uit de lucht 
vallen. Het betreft bovendien een extra verordening op het gebied van subsidies naast de reeds 
bestaande Algemene Subsidie Verordening. Daarnaast staat er pas in december een informatienota over 
het kernenbeleid op de agenda.  
 
De vraag is of we een verordening zouden moeten vaststellen zonder dat we de stand van zaken mbt het 
kernenbeleid kennen/besproken hebben. Een nieuwe verordening kan volgens mij dan ook niet eerder 
dan in januari vastgesteld worden. De vraag of deze verordening wenselijk is wordt niet (aan de raad) 
gesteld. Die vraag heb ik wel. De gewenste flexibiliteit bij de subsidieverlening kan ook bereikt kunnen 
worden door de ASV op de genoemde  ‘pijnpunten’ aan te passen. Ik zou dan ook graag van de 
portefeuillehouder vernemen vanwaar die haast (dus eerst het kernenbeleid evalueren en dan indien 
nodig subsidieregels aanpassen), en waarom kan (indien nieuwe regels nodig zijn) niet de ASV 
aangepast worden? Uit het raadsvoorstel wordt dit mij niet duidelijk. 
 
Antwoord 

Met het opstellen van de subsidieverordening kernenbeleid wordt invulling gegeven aan het raadsbesluit 

van 29 september 2020 waarin de raad middelen ter beschikking heeft gesteld voor de uitvoering van 

het kernenbeleid en realisatie van de kernagenda’s. Om de middelen te kunnen toekennen is het 

noodzakelijk een subsidieverordening kernenbeleid te laten vast stellen. Te meer omdat de eerste 

kernagenda’s tot realisatie komen en kernen hiermee aan de slag willen gaan. 

In de evaluatie kernenbeleid 2020 is aangegeven dat het kernenbeleid/leefbaarheidsbudget zal worden 

opgenomen in het subsidiebeleid. Bij de uitwerking is het echter niet mogelijk gebleken het kernenbeleid 

en leefbaarheidsbudget onder de Algemene Subsidie Verordening (ASV) te laten vallen.  

 

Dit heeft voornamelijk te maken met de flexibiliteit die nodig is om aanvragen te doen vanuit de kernen. 

Aanvragen vanuit het kernenbeleid/leefbaarheidsbudget komen vaak vanuit een dynamisch proces 

vanuit de kernen en zijn daarbij moeilijk te sturen op indieningstermijnen. Daarnaast vraagt de 

veelzijdigheid om de nodige afstemming met de inwoners en flexibiliteit vanuit de gemeente.  

Dit staat lijnrecht tegenover de ASV waarin één uiterlijke indieningsdatum en andere uniforme 

indieningsvereisten worden gehanteerd.   

  

Om maatwerk te kunnen leveren, spoedig subsidies te kunnen verlenen voor het 

kernenbeleid/leefbaarheidsbudget en daarbij gebruik te maken van een juiste wettelijke grondslag wordt 

het voorstel tot het vaststellen van de subsidieverordening kernenbeleid aan uw raad gedaan.     

 

Het uitstellen van besluitvorming van de subsidieverordening betekent dus dat aanvragen voor het 

kernenbeleid niet in behandeling kunnen worden genomen en daarmee moeten worden geweigerd.  

De evaluatie kerngericht werken (uitvoeringsjaar 2021) staat gepland voor maart 2022. Dit vanwege het 

feit dat een aantal kernagenda’s nog in ontwikkeling is en het wenselijk is de evaluatie over het gehele 
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jaar 2021 uit te voeren met een bevraging van de direct betrokkenen in de kernen. Daarbij wordt ook een 

doorkijk gegeven naar 2022.  

 


